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TYÖNHAKIJAN 
DIGITAIDOT-KURSSI

Raaseporin työvoimapalvelut ja VNF-opisto järjestävät kurssin  
työttömille työnhakijoille. Kurssilla opit digitaalisia taitoja, jotka  
auttavat sinua työnhaussa. 

Kurssilla harjoittelemme:
–	 Miten hakea töitä netissä
–	 Miten tehdä hyvä hakemus ja ansioluettelo (esim. Canvalla)
–	 Sähköpostin käyttöä
–	 Videopuhelujen käyttöä
–	 Pilvipalvelujen käyttöä
–	 Miten toimia turvallisesti netissä

KURSSIAIKA JA -PAIKKA 
Selkosuomeksi 19.1.–12.2.2026
Kurssipäivät ovat maanantaista torstaihin klo 10.00–14.30.

Paikka: VNF-opisto, Pumppulahti 3, Karjaa  
Opistolta voi ostaa lounasta. Hinta: 5 €/päivä. 

LISÄTIEDOT JA ILMOITTAUTUMINEN 

Lisätietoja kurssista antaa Elena Horttana VNF-opistolta:  
kurser@vnf.fi / 044 022 6021

Ilmoittautumiset viim.: 9.1.2026

Jos haluat osallistua kurssiin, ota yhteyttä sinun omaan työllisyyden  
asiantuntijaasi Työmarkkinatorin Asioinnin kautta.

Ota mukaan oma tietokone tai tabletti, jos sinulla on.  
Jos ei ole, voit lainata laitteen opistolta kurssin ajaksi.

Kurssi perustuu Opetushallituksen osaamismerkkeihin. Jos haluat, 
hyväksytty kurssi voidaan lisätä KOSKI-tietovarantoon. Silloin se 
näkyy Oma Opintopolku -palvelussa.

Paranna digitaalisia taitojasi työnhakua varten! 
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